

Cara Membuat Pesanan DOUBLE-11

Jualan DOUBLE-11 akan datang pada November 11, 2022 , bagaimanakah anda mengemukakan pesanan DOUBLE-11 kepada Askmebuy dan meminta Askmebuy membuat susulan pada hari tersebut?

Anda perlu tahu bahawa bukan semua produk mengambil bahagian dalam DOUBLE-11, tetapi jika ia bukan, anda juga boleh meminta kami membuat susulan anda pada November 11, 2022 (mungkin harga produk akan turun pada hari itu).

Apabila anda membeli barangan Taobao atau Tmall, jika barang itu terlibat dalam DOUBLE-11, harga produk pada Taobao atau Tmall akan muncul corak ini.



Gambar yang bercorak seperti di atas bermakna produk itu akan terlibat dalam DOUBLE-11 , tawaran ini hanya untuk pesanan dihantar dan membuat bayaran pada hari itu di Taobao dan Tmall barulah ia berkesan.

Oleh sebab kami harus membuat susulan pesanan berdasarkan masa pembayaran, jika pelanggan A membayar dahulu, kami akan membuat susulan pesanan pelanggan A dahulu. Jadi, jika anda menghantar pesanan baru dan membayar pada hari DOUBLE-11, kami mungkin memerlukan sedikit masa untuk membuat susulan pesanan anda. (Walau bagaimanapun, kami akan cuba lengkapkan susulan semua pesanan hari tersebut).

Untuk mengurangkan masalah barang anda memesan sudah habis dan kami tidak dapat membeli untuk anda tetapi anda sudah membayar, kami mempunyai beberapa tips dan aturan berikut:

1. Kami mula menerima pesanan DOUBLE-11 **selepas 2022-Oct-31 sehingga 2022-Nov-11 3pm system automatics tamat diskaun SERVICES CHARGES promotion** dan kami berjanji akan melengkapkan process pembelian pada hari November 11, 2022. Anda juga boleh ubah harga barang jika barang itu ada DOUBLE-11 harga bila tambah ke cart dan tidak perlu bimbang tentang harga promosi dan perlu menunggu sehingga hari itu barulah menghantarkan pesanan, ini akan menyebabkan pesanan anda mungkin tidak sempat diuruskan pada hari yang sama kerana hari itu kami perlu memproseskan banyak pesanan. Jadi, anda boleh membuat pesanan dengan harga asal sebelum DOUBLE-11. Jika hari DOUBLE-11 harga barang adalah agak rendah, kita akan terus mengemukakan kepada penjual dan mengubahsuai jumlah pesanan anda, bayaran tambahan anda akan dikembalikan dalam baki akaun Askmebuy anda secara automatik.
2. Jika jumlah kos barangan anda selari dengan kupon jualan penjual pada DOUBLE-11, sebelum anda mengemukakan pesanan itu, anda boleh memaklumkan kepada perkhidmatan pelanggan dalam talian kami untuk membantu anda menebus kupon itu dan kemudian anda membuat nota dalam petak kenyataan "*Kupon DOUBLE-11 Diskaun RMBxxx* ", selepas itu anda perlu mengubahsuai harga produk dan kemudian masukkan ke dalam troli.

3. Anda juga boleh membuat nota dalam pesanan jika warna barang anda pilih kehabisan stok, kami boleh memesan warna lain, ini membolehkan kita lebih cepat memproseskan pesanan anda.

Hanya 1 langkah untuk memberitahu kami bahawa anda ingin menikmati promosi ini seperti di bawah:

1. Pertama, anda perlu menunjukkan troli anda, dan click “**Saya Mahu Buat Order Pada 2022-Nov-01-03 & 2022-Nov-11**”
****** Kotak ini akan muncul secara automatik selepas 2022-Nov-01 00:00:00 dan auto hilang selepas 2022-Nov-11 15:00:00 ******



Atau HandPhone versi



Anda akan menampak petak merah di bawah, jika anda mahu produk ini disusulkan pada DOUBLE-11, anda perlu tanda petak itu, dan review order dan submit order mahu dapat FREE services charge

Perlu memberi perhatian kepada dua perkara berikut:

- A) Promosi ini akan sampai 2022-11-11 selepas 3 petang sahaka, selepas 3pm petang baru menyerahkan pesanan baru tidak akan menikmati aktiviti diskaun SERVICES CHARGES.**
B) Pesanan tidak ditandakan “Saya Mahu Buat Order Pada 2022-Nov-01-03 & 2022-Nov-11” sistem tidak akan dikenakan SERVICES CHARGES diskaun

2. Apabila anda menghantar pesanan ini, anda akan mendapati corak ini dalam kandungan pesanan.

• Maklumat Pesanan

Pesanan dicipta dari: 2022-11-01 20:05:30

Tarikh Bayar: -

Maklumat kemas kini terbaru: -

Kenyataan Pesanan:

Askmebuy Promotion 2022 Nov Promotion 2022年11月大促销, Services Charges: 8% Discount To: 4%